
推荐信 

尊敬的领导: 

   您好！ 

我推荐王磊老师获得优秀助教奖。王磊女士于 2004 年在我校从

事教师工作。她热爱教育事业、工作认真负责、团结同事、乐于助

人，是一名好老师、好同事。我相信她在雪城大学也是一如既往做最

好的自己。    

她爱岗敬业，业务能力强。她在教学工作方面，教法多样，形式

活泼，上课生动有趣。她利用先进的教学理念和手段，以及更广泛的

资料获取手段，课前充分准备每一次课程，做到因材施教。授课中对

低龄班级采取活泼多样的教学活动，提高学员兴趣;对高段班级更多采

取严谨而不失灵活的教学技巧，比如法庭辩论，求生技巧，社会话题

讨论等多种方式让学生在快乐和轻松地环境里记忆单词，熟悉语法，

增强听力口语，学习地道的英语。学生反映热烈，并受到学生和家长的

广泛好评。 

她乐观豁达，沟通能力强。在学校中她与同事关系融洽，洋溢着

青春和活力；在教研工作中，她积极参与，善于表达个人见解；在与

学生交流时，她亲切而又细致，善于掌握学生心理。在班主任工作中，

她富有爱心，用热情感染学生，用真诚感动学生，用耐心鼓励学生，

她所带的班级团结向上，学生不仅成绩优异而且阳光上进。 

她乐于奉献，热爱公益事业。在工作中，她勇挑重担，热心帮助

同事，积极配合教师间教学讨论工作，详细答复其他教师在教学中碰

到的疑难，热心帮助同事，帮助新教师校正发音，参与教师日常讨论



提高新教师听力以及口语水平等等，受到教职员工的衷心赞誉。 

她乐学上进、善于钻研。在校期间，她多次参加学校组织的培训，

不断学习新知识，吸取优秀教师的教学经验，并发表了专业论文。她

爱读书、会读书，经常阅读专业书籍、报刊及文学类书籍，陶冶自己

的情操，增长自己的才干。 

她是一位优秀的教师，一个良善的同事，一个不断追求卓越的奋

进者。 

所以，在这里特呈此信向您推荐王磊女士成为优秀助教奖的获得者。 

   王丽娟 

 外国语中学 

2023年 1 月 21 日 



    Recommendation Letter for Lei Wang 

Dear TA Award Committee, 

I am writing this letter to support Ms. Wang Lei for the Outstanding TA Award. Ms. Lei Wang 
worked as a teacher in our school from 2004 to 2014. She loves education, works 
conscientiously and responsibly, unites her colleagues, and is willing to help others. I'm sure she 
is trying her best as she can be at Syracuse University, as always.    

She loves her job and has a strong teaching ability. In her teaching, she used a variety of teaching 
methods, lively forms, and lively and interesting classes. She makes use of advanced teaching 
concepts and tools, as well as broader access to materials, and prepares each lesson fully before 
class to teach according to the material. For the younger classes, she adopts lively and diversified 
teaching activities to enhance students' interest; for the upper classes, she adopts more rigorous 
but flexible teaching techniques, such as courtroom debates, survival skills, social topics 
discussion, etc., so that students can memorize words, familiarize with grammar, enhance 
listening and speaking, and learn authentic English in a happy and relaxed environment. She has 
received great feedback from students and parents. 

She is an optimistic and open-minded person with strong communication skills. In school, she 
has a good relationship with her colleagues and is full of youth and vitality; in teaching and 
research, she actively participates and is good at expressing her personal opinions; in 
communication with students, she is kind and meticulous and good at grasping students' 
psychology. In classroom work, she is caring, infecting students with enthusiasm, moving them 
with sincerity, encouraging them with patience, and her classes are united and upward, and 
students not only had excellent grades but also were sunny and progressive. 

She is willing to give and loves public service. In her work, she takes the responsibility to help 
her colleagues, actively cooperates with teachers in teaching discussions, gives detailed answers 
to the problems encountered by other teachers in teaching, enthusiastically helps colleagues, 
helps new teachers to correct their pronunciation, participates in teachers' daily discussions to 
improve the listening and speaking skills of new teachers, etc. She is sincerely praised by the 
staff. 

She is an enthusiastic learner and a good researcher. During her time at school, she had 
participated in many training sessions organized by the school, constantly learning new 
knowledge, absorbing the teaching experience of excellent teachers, and publishing professional 
papers. She loves to read and can read, often reading professional books, newspapers and 
magazines, and literature books to cultivate her own sentiment and grow her talents. 
She is an excellent teacher, a virtuous colleague, and a striving person who constantly pursues 
excellence. 

Therefore, I hereby present this letter to recommend Ms. Wang Lei to be a recipient of 
Outstanding TA Award. 

Lijuan Wang



Foreign Language Middle School 
January 21, 2023 
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